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Porada 27. 8. 2018 
zápis 

 
 

- Byla rozdána organizace školního roku 
- Byl projednán celoroční plán práce na školní rok 2018 – 19. 
- Mailová adresa školy 

o Přestáváme používat zus.rymarov@centrum.cz. 
o Místo toho používáme kancelar@zusrymarov.cz  

- Služební mailové adresy 
o Příští týden zruším přesměrování vašich služebních adres do vašich soukromých. Byl s tím 

problém – pokud jste na nějaké zprávy odpovídali, už jste odpovídali ze soukromých. A to je 
špatně. Navíc to po nás důrazně chce krajský úřad – a mají pravdu. 

o Budete-li tedy chtít pracovat se svými služebními maily, je třeba zvolit jeden z těchto 
způsobů: 

 Použít mailového klienta, jako je třeba Outlook, Thunderbird a podobně. 

 V takovém případě si mailovou schránku xxx@zusrymarov.cz do klienta 
přidejte. 

 Typ příchozí pošty je pop3. 

 Typ odchozí pošty je smtp.forpsi.com., server vyžaduje ověření (stejné údaje 
jako pro příchozí poštu), do dalších údajů zvolte na kartě „Upřesnit“ pro SMTP 
šifrování TLS a port 567. 

 Použít webové rozhraní v prohlížeči 

 V jakémkoli prohlížeči napište do adresního řádku www.webmail.forpsi.com. 

 Vyplňte emailovou adresu a heslo. Heslo máte teď nastavené na Zus.rymarov1, 
ALE HNED PŘI PRVNÍM PŘIHLÁŠENÍ SI HO ZMĚŇTE!!!!!! 

 Objeví se vám obrazovka podobná tomu, co znáte třeba ze Seznamu. 

 V takovémto případě si ale musíte zvyknout mailovou poštu pravidelně 
kontrolovat. 

- Šárce Lupečkové blahopřejeme k úspěchu na soutěži. 
- 100 let výročí republiky 

o 28. 10. v 9.45 v SVČ – vystoupení LDO v kině Námluvy staré čarodějnice – Marie Kodovská. 
- Kolegové, profilujeme se jako škola, která nepreferuje žádný obor před jinými. Máme to i v ŠVP. 

o Ale přitom se tak nechováme. 
o Například - výuka v LDO je stejně důležitá jako v TO, výuka ZUŠKABANDU či rockovky je stejně 

důležitá jako varhanní koncert. Opravdu nemá význam, abychom si přetahovali děti a 
neuvolňovali je v rámci školy. Buďme kolegiální, a pokud má někdo důležitou akci, děti si 
vzájemně pouštějme a o akcích se předem informujme. 

- Přijímací zkoušky 
o Dětem úspěšným i neúspěšným šel mail – mají se přijít domluvit na rozvrhu na slavnostní 

zahájení, nebo nás kontaktovat během prvního zářijového týdne. Pokud to neudělají, 
obsadíme jejich místo někým jiným. 

o Rozdali jsme si seznam dětí, s nimiž počítáme po červnových přijímacích zkouškách. Tento 
papír si, prosím, vezměte s sebou na slavnostní zahájení. 

- Slavnostní zahájení 
o 3. 9. 2018 v 15 hodin na sále jako obvykle 
o Tentokrát to podle domluvy vypadá, že nebude hrát ZUŠKABAND, ale komorní trio, případně 
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nějaký sólista 
- Úvazky, rozvrhy 

o Do konce druhého týdne, tedy do 14. 9. každý nahlásí v kanceláři, které děti skutečně do ZUŠ 
přišly a které ne – a to i děti ve Spolku! 

o Opět zdůrazňuji – pokud někdo tento termín nedodrží, nejsem schopný vůbec nic 
rozhodnout. 

o Do tohoto data nejsme schopní přijmout nikoho nového! 
o Po tomto datu jsem schopný rozhodnout, koho z opozdilých zájemců vezmeme a kdo musí 

čekat. 
o Hlavně mějte na paměti, že neřešíme jenom vaše úvazky, ale CELOU ŠKOLU! 
o Rozdělení nově přijatých dětí máte vytištěné. 

- ŠKOLNÉ 
o Výše zůstává stejná 
o Platby jsou jenom pololetní či roční, nikoli měsíční – a to i pro ty, kteří přijdou později, 

třeba v říjnu či listopadu. 
 Je to obrana hlavně proti těm, kteří v září nastoupí, nezaplatí a v říjnu si to rozmyslí – 

z těch pak peníze už nikdy nedostaneme. 
 Martino Mácová, na web už jsem to napsal. 

- Spolek 
o Máme stejný rozpočet jako vloni. 
o Počítám s tím, že budeme vyučovat stejný počet hodin jako vloni. 
o Začít bychom měli od půlky září. 
o 14.9. budeme vědět, kolik dětí opravdu přišlo, tím pádem kolik nováčků můžeme vzít a kolik 

dětí se nám do ZUŠ nevejde a vezmeme je do Spolku. 
o Do 14. 9. - Všichni zkontrolují, jestli rodiče souhlasili se zpracováním osobních údajů – stav 

ověření mailu 
- Šablony? 

o Během prvních dní školního roku vás budu kontaktovat s dotazníkem. Do něj, prosím vepište 
to, čeho se zúčastníme – vy, kteří jste mi to už posílali, klidně pošlete to, co už jste posílali, vy, 
kteří jste mi to neposlali, pošlete. 

- Počítejte s některými školeními 
o GDPR 

 Seženu nějakého šikulu, který se nám bude věnovat a poučí nás. 
o Profesní portfolio 

 12. 9. 2018 od 9 do 11.30 
o APIV 

 Očekávejte ukázkovou hodinu – měla by se odehrát u nás. Zkrátka k nám přijedou 
učitelé z jiných škol a neziskových organizací a my jim něco předvedeme. Přesné 
specifikace ještě nevím, ona se UP Olomouc ozve. 

o Portedo 
 Očekávejte ukázkovou hodinu CLIL. 
 Ani zde nějaké podrobnosti nevím. Účast zde ale bude dobrovolná. 

o Pokusím se zlomit toho Svobodu 
o Pokračování Sibelia pro pokročilé … - kolegové si přejí i začátečníky 

 
 

- Nauka o hudbě 
o Jsem vysloveně alergický na to, jak se některé děti – za vydatné podpory svých rodičů – 
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vyhýbají Nauce o hudbě. Jednou to mají povinné, tak tam prostě budou chodit. Těm, kterým 
to nějak opravdu nebude pasovat, poskytneme Konzultační seminář. 

 Rodiče si zažádají o poskytnutí výuky Nauky o hudbě jednou za měsíc v Konzultačním 
semináři. Já jim to povolím a pak to ty děti budu učit. 

 Docházka je podle stejného klíče jako vloni 
 První měsíc týden v měsíci 

o 1. ročník 

 Druhý měsíc týden v měsíci 
o 2. ročník 

 Třetí měsíc týden v měsíci 
o 3. ročník 

 Čtvrtý měsíc týden v měsíci 
o 4. - 5. ročník 

 Docházka Nauky o hudbě začíná druhým týdnem v září. 
- Je třeba pomoci Zdence rozjet Soubor staré hudby 
- KA1 projekt 

o Musíme udělat SWOT analýzu 
o Nezapomeňte na zápisy v třídních knihách. 

 Ať se to tam do vánoc objeví alespoň dvakrát. 
 Stačí napsat – použil(a) jsem poznatky získané během sví služební cesty do zahraničí … 

jak? 
 Až to uděláte, napište mi – nejlépe mailem, já si udělám kopii a vložím to do 

závěrečné zprávy 
- Potřebujeme uzavřít na iZUŠ školní rok, abychom tam mohli zadat nový ŠVP. Někteří hříšníci to ještě 

neudělali, přestože to mělo být v červnu. 
- Budova soukromé školy Primy se uvolnila, protože nejlepší kandidát na starostu (omlouvám se za 

ironii vyjádřenou kurzívou) vedl školu tak, že zkrachovala. 
o Pokukuji po ní, pokud se nám nepovede záměr s rekonstrukcí Bartákovy 21.  

- Celoškolní projekt společný s muzeem? 
o Muzeum to pošle mailem. 

- bulletin 
o Nachystala ho Martina Kohoutková – moc děkujeme. 
o Každé nové děcko ho musí dostat, staré děti dostanou jenom informace o školném – Máši 

Šormová, namnož ho, prosím. 
- Slavnostní zahájení roku? 

o nejlépe úterý 18. 9.  
- příští setkání bude … 

o 12. 9. 9 – 13 hodin školení portfolia 
o ve středu 17. 10. 2017 v 10 hodin pravidelná porada 


